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Osalejad: 

MLA Viimsi Lasteaiad direktor Maie Roos 

Hans Moks – Karulaugu maja asendusliige 

Maksim Rozalka – Päikeseratta maja asendusliige 

Lenne Indov – Uus-Pärtle maja  

Triin Liim – Leppneeme maja 

Alla Maršalkina-Paat – Pargi maja 

Marve Ojamaa – Laanelinn maja 

Airi Alaveer – Astri maja 

Kristi Kirbits – õpetajate esindaja 

Silver Jõekalda – Randvere maja 

Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse  esindaja 

 

Päevakord:  

1) MLA Viimsi Lasteaiad arengukava 2024 – 2027 kooskõlastamine 

2) Komplekteerimine 2024-2025 õppeaastaks. Rühmadesse registreerida lubatud laste 

piirarvude kooskõlastamine 

3) Tagasiside majadest. Küsimused/arvamused/ettepanekud 

 

1) Arengukava 2024 – 2027 tutvustus 

Arengukava on lisatud eraldi dokumendina protokollile. Rõhutati koostöö vajadust 

lastevanematega (näiteks: lastevanematele suunatud koolitused). Arutelu käigus avaldati 

arvamust, et liiga vähe tehakse koostööd Artiumiga. Valla esindaja kommenteeris, et hetkel 

veel Artium oma arengustaadiumiga on üsna algusjärgus, kuid loodetavasti lähitulevikus 

hakkab olema seal ka rohkem lasteaedadega seotud üritusi. Arengukava saadetakse 



tutvumiseks vallavalitsusse, kes teeb vajadusel ettepanekuid ning peale seda lisatakse 

arengukava lasteaia kodulehele, et sellega saaksid kõik tutvuda ning omapoolseid 

muudatusettepanekuid teha. 

OTSUSTATI: Hoolekogu kiitis ühehäälselt arengukava heaks ja saadab selle edasi 

vallavalitsusse tutvumiseks ning ettepanekute tegemiseks. 

 

2) Komplekteerimine 2024-2025 õppeaastaks 

Ettepanek suurendada rühmade suurust kahe lapse võrra. 

 Tavarühm 20 -> 22 last 

 Liitrühm 18 -> 20 last 

OTSUSTATI: Hoolekogu võttis rühmade piirmäärade suurendamise ettepaneku 

ühehäälselt vastu. 

3) Tagasiside majadest. Küsimused/arvamused/ettepanekud 

Randvere maja. Streik möödus sujuvalt. Streikis üks rühm. Toimib hästi lasteaia ning 

Randvere kooli koostöö – koolieelikud käivad liikumisõpetaja juhendamisel Randvere 

kooli ujulas ujumistunnis. 

Laanelinnu maja. Midagi kurta ei ole. Viimane suurem mure oli kanalisatsiooni haisuga, 

mis on nüüdseks lahendatud. Streikisid kõik rühmad. 

Pargi maja. Tagasisidet ei tulnud. 

Leppneeme maja. Kõik hästi. Vahe peal oli tuulerõugete haigestumus päris suur. 

Uus-Pärtle maja. Parklas tekkis seoses suurte lumehunnikutega ohtlik olukord. Mure aga 

lahendati väga operatiivselt. Kiitus! 

Vald. Peaaegu hästi. 

Päikeseratta maja. Mureks on parklas parkivad mikrobussid, mistõttu on piiratud 

nähtavus. Oodatakse sellele lahendust. Toodi eraldi välja ka maja remondivajadus. 

Ettepanek: soetada legolauad rühmadesse. Võetakse selle kohta hinnapakkumised. 

Astri maja. Kõik on väga hästi. Kiideti väga head kommunikatsiooni enne õpetajate 

streiki. Oli sisekoolitus erivajadustega laste osas lastevanematele. 

Karulaugu maja. Pole tagasisidet. Arengukava kohta tuleb hoolekogu asendusliikmelt 

eraldi ettepanekud kompaktsuse osas. 

Õpetajad. Streik toimus sujuvalt. Tuleb multifilmide tegemine lasteaedades. Randvere- ja 

Laanelinnu maja õpetajad viisid läbi sisekoolitused õpetajatele animafilmide tegemiseks. 

Tööd õpetajatel jätkub! 



Direktor. Korraldatakse lähiajal majade hoolekogu koosolekud, kus tutvustatakse 

arengukava. Tööd on alustanud lasteaedade naiskoor, selleks loodi MTÜ. Eesmärk on jõuda 

üldlaulupeole. Samuti tutvustas direktor hästi käima läinud Lastekogu tegevust Laanelinnu 

maja näitel. 

Protokollis Silver Jõekalda /Randvere maja hoolekogu esindaja. 

 


